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Reyting konusuna uzun zamandır kafayı takmış durumdayım.  Bu konuda daha önce de
yazdım (http://ekonomiturk.blogspot.com/2009/01/herkesin-hakkn-ben-korurum.html). Bu işte
anlamadığım bir şey var: Eğer reyting kuruluşu gerçekten doğru ölçümler yapamıyorsa ya da
bilerek yapmıyorsa bu duruma tepkinin önce reklam verenlerden,  TV şirketlerinden ve
reytingi düşük bulunduğu için yayından kaldırılan dizi yapımcılarından gelmesi gerekir.
Bunların da yapacağı iş de basittir: Reyting ölçümünden çıkmak, bu ölçüme güvenmediğini
açıklamak vs.  (Sadece TRT bu ölçümlerden çıkmıştır) Halbuki tepki TRT, RTÜK vs gibi hep
hükümet ile ilgili kesimlerden geliyor.  Nedense ben bu işten kıllanıyorum. Yoksa, yanlış akıl
yürütüyor ve  boşuna mı kuruntu yapıyorum?
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